
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 16/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  
  
 
ΘΕΜΑ:  «Αίθουσα νηπιαγωγείου με διαχωριστικό υλικό τοιχοποϊας “νοβοπάν” 

συστήνεται σε διάδρομο λειτουργούντος “ΕΠΑΛ” Δήμου της Αττικής» 
 

Κυρία Υπουργέ, 
 

Μεγάλη έκπληξη μας προξένησε η πληροφορία που αναμεταδόθηκε από ενημερωτική 
ιστοσελίδα του Διαδικτύου ( βλ σύνδεσμο: «Αδιανόητα πράγματα: Έφτιαξαν αίθουσα 

νηπιαγωγείου με νοβοπάν σε διάδρομο ΕΠΑΛ (vid) | PLUS by gazzetta» ), περί του ότι στους 
διαδρόμους του «ΕΠΑΛ» της Νέας Σμύρνης, φτιάχτηκαν αίθουσες με το ευτελές 
διαχωριστικό υλικό τοιχοποϊας “νοβοπάν”, προκειμένου να στεγαστούν 3 νηπιαγωγεία. Η 
είδηση προέκυψε από καταγγελία ιδιώτη, όπως αναφέρει η ανωτέρω ιστοσελίδα. Όπως 
εύκολα καταλαβαίνει κανείς, οι ευρισκόμενοι σε κάθε αίθουσα μαθητές θα είναι σε θέση να 
ακούνε τους ομιλούντες από την διπλανή αίθουσα, καθώς, σε μια τόσο πρόχειρη 
κατασκευή το πιο πιθανό είναι να λείπουν οι κατάλληλες προδιαγραφές ηχομόνωσης κλπ. 
Τέλος, όπως αναφέρεται στην άνω ανάρτηση, στις εν λόγω πρόχειρες κατασκευές θα 
φιλοξενούνται 140 παιδιά, τα οποία θα παραμείνουν εκεί μέχρι να τοποθετηθούν σε άλλους 
κατάλληλους χώρους οι «προκάτ» δομές (ή κοντέινερ), που θα φιλοξενήσουν οριστικά το 
νηπιαγωγείο τους, ώστε να μεταφερθούν στους χώρους αυτούς. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

1. Πως δικαιολογείται η τόσο πρόχειρη αντιμετώπιση του θέματος της στέγασης των ως 

άνω νηπιαγωγείων στην περιοχή του Δήμου της Νέας Σμύρνης, της Αττικής; 
 

2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός σας και ποιος είναι ο χρονικός ορίζοντας για την ολοκλήρωση 

των τελικών κτηριακών δομών των νηπιαγωγείων, που θα φιλοξενήσουν τα ως άνω νήπια;  
 

3. Προτίθεσθε, εν τω μεταξύ, να λάβετε την αναγκαία πρόνοια, τουλάχιστον για την άρτια 

ηχομόνωση των ανωτέρω πρόχειρων καταλυμάτων, προκειμένου να διεξάγονται οι 

διδασκαλίες απρόσκοπτα και χωρίς ηχητικές έξωθεν παρεμβολές, ώστε να μην 

υποβαθμιστεί και να μην ευτελιστεί εντελώς η μαθησιακή διαδικασία για τους ως άνω 

μικρούς μαθητές των ανωτέρω νηπιαγωγείων;  

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  
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